



CANADA

CONSOLIDATION

CODIFICATION

Canada Foundation for Sustainable Development Technology Act

Loi sur la Fondation du Canada pour l'appui technologique au développement durable

S.C. 2001, c. 23

L.C. 2001, ch. 23

Current to April 18, 2022

À jour au 18 avril 2022

Last amended on December 31, 2017

Dernière modification le 31 décembre 2017

OFFICIAL STATUS OF CONSOLIDATIONS

Subsections 31(1) and (2) of the *Legislation Revision and Consolidation Act*, in force on June 1, 2009, provide as follows:

Published consolidation is evidence

31 (1) Every copy of a consolidated statute or consolidated regulation published by the Minister under this Act in either print or electronic form is evidence of that statute or regulation and of its contents and every copy purporting to be published by the Minister is deemed to be so published, unless the contrary is shown.

Inconsistencies in Acts

(2) In the event of an inconsistency between a consolidated statute published by the Minister under this Act and the original statute or a subsequent amendment as certified by the Clerk of the Parliaments under the *Publication of Statutes Act*, the original statute or amendment prevails to the extent of the inconsistency.

LAYOUT

The notes that appeared in the left or right margins are now in boldface text directly above the provisions to which they relate. They form no part of the enactment, but are inserted for convenience of reference only.

NOTE

This consolidation is current to April 18, 2022. The last amendments came into force on December 31, 2017. Any amendments that were not in force as of April 18, 2022 are set out at the end of this document under the heading “Amendments Not in Force”.

CARACTÈRE OFFICIEL DES CODIFICATIONS

Les paragraphes 31(1) et (2) de la *Loi sur la révision et la codification des textes législatifs*, en vigueur le 1^{er} juin 2009, prévoient ce qui suit :

Codifications comme élément de preuve

31 (1) Tout exemplaire d'une loi codifiée ou d'un règlement codifié, publié par le ministre en vertu de la présente loi sur support papier ou sur support électronique, fait foi de cette loi ou de ce règlement et de son contenu. Tout exemplaire donné comme publié par le ministre est réputé avoir été ainsi publié, sauf preuve contraire.

Incompatibilité – lois

(2) Les dispositions de la loi d'origine avec ses modifications subséquentes par le greffier des Parlements en vertu de la *Loi sur la publication des lois* l'emportent sur les dispositions incompatibles de la loi codifiée publiée par le ministre en vertu de la présente loi.

MISE EN PAGE

Les notes apparaissant auparavant dans les marges de droite ou de gauche se retrouvent maintenant en caractères gras juste au-dessus de la disposition à laquelle elles se rattachent. Elles ne font pas partie du texte, n'y figurant qu'à titre de repère ou d'information.

NOTE

Cette codification est à jour au 18 avril 2022. Les dernières modifications sont entrées en vigueur le 31 décembre 2017. Toutes modifications qui n'étaient pas en vigueur au 18 avril 2022 sont énoncées à la fin de ce document sous le titre « Modifications non en vigueur ».

TABLE OF PROVISIONS

An Act to establish a foundation to fund sustainable development technology

	Short Title
1	Short title
	Interpretation
2	Definitions
	Continuation of the Corporation
3	Continuation
4	Foundation not agent of Her Majesty
5	Objects and purposes of Foundation
6	Capacity
7	Head office
8	Canada Business Corporations Act
	Directors
9	Continuation of board of directors of corporation
10	Terms of office of directors
11	Director representation and experience
12	Remuneration and expenses for directors
	Members
13	Members of the corporation
14	Terms of members
15	Member representation and experience
16	Expenses for members
	Staff
17	Staff
	Operations
18	Administrative expenses
19	Funding for eligible projects
20	Donations to Foundation

TABLE ANALYTIQUE

Loi créant une fondation chargée de pourvoir au financement de l'appui technologique au développement durable

	Titre abrégé
1	Titre abrégé
	Définitions
2	Définitions
	Prorogation de la société
3	Prorogation
4	Non-mandataire de Sa Majesté
5	Mission
6	Capacité d'une personne physique
7	Siège
8	Loi canadienne sur les sociétés par actions
	Administrateurs
9	Conseil d'administration
10	Durée du mandat des administrateurs
11	Représentativité
12	Rémunération et frais des administrateurs
	Membres
13	Membres de la société
14	Durée du mandat des membres
15	Représentativité
16	Rémunération des membres
	Personnel
17	Personnel
	Opérations
18	Frais administratifs
19	Aide financière
20	Dons à la Fondation

21	Investment policies
22	Investments
23	Borrowing prohibited
24	Delegation by board

Financial Matters and Audit

25	Operating and capital budgets
26	Auditor
27	Auditor's report
28	Audit committee

Annual Meeting

29	Annual meeting
----	----------------

Annual Report

30	Annual report
31	Public meeting

Winding-up

32	Property to be divided
----	------------------------

General

33	Official Languages Act applies
34	Mandatory by-laws

Designation and Amendments Consequential on It

35	Designation by Governor in Council
----	------------------------------------

Coming into Force

*40	Coming into force
-----	-------------------

21	Normes en matière de placement
22	Placements
23	Interdiction d'emprunt
24	Délégation par le conseil

Questions financières et vérification

25	Budgets de fonctionnement et d'investissement
26	Vérificateur
27	Rapport du vérificateur
28	Comité de vérification

Assemblée annuelle

29	Assemblée annuelle
----	--------------------

Rapport annuel

30	Rapport annuel
31	Assemblée publique

Liquidation

32	Répartition des biens
----	-----------------------

Dispositions générales

33	Application de la Loi sur les langues officielles
34	Règlements administratifs obligatoires

Désignation et modifications corrélatives

35	Désignation
----	-------------

Entrée en vigueur

*40	Entrée en vigueur
-----	-------------------



S.C. 2001, c. 23

L.C. 2001, ch. 23

An Act to establish a foundation to fund sustainable development technology

Loi créant une fondation chargée de pourvoir au financement de l'appui technologique au développement durable

[Assented to 14th June 2001]

[Sanctionnée le 14 juin 2001]

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Senate and House of Commons of Canada, enacts as follows:

Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement du Sénat et de la Chambre des communes du Canada, édicte :

Short Title

Titre abrégé

Short title

1 This Act may be cited as the *Canada Foundation for Sustainable Development Technology Act*.

Titre abrégé

1 *Loi sur la Fondation du Canada pour l'appui technologique au développement durable*.

Interpretation

Définitions

Definitions

2 The definitions in this section apply in this Act.

board means the board of directors of the Foundation. (*conseil*)

Chairperson means the Chairperson of the board appointed under paragraph 9(2)(a). (*président*)

corporation means the corporation described in the order made under subsection 35(1). (*société*)

director means a person who is on the board and includes the Chairperson. (*administrateur*)

eligible project means a project carried on, or to be carried on, primarily in Canada by an eligible recipient to develop and demonstrate new technologies to promote sustainable development, including technologies to address issues related to climate change and the quality of air, water and soil. (*travaux admissibles*)

Définitions

2 Les définitions qui suivent s'appliquent à la présente loi.

administrateur Personne qui siège au conseil, y compris le président. (*director*)

bénéficiaire admissible Entité qui :

a) a été constituée au Canada et effectue des travaux admissibles ou, de l'avis du conseil, est en mesure d'en effectuer;

b) satisfait aux critères d'admissibilité établis dans tout accord de financement conclu entre Sa Majesté du chef du Canada et la Fondation;

c) a la capacité juridique ou est composée d'organisations ayant chacune cette capacité. (*eligible recipient*)